
Protokół Nr XLVII/06  
z czterdziestej siódmej sesji  Rady Gminy Męcinka   

w dniu 5 września 2006 r.  
 
Godzina rozpoczęcia sesji – 10 00 

Godzina zakończenia sesji – 11 20 

 
Obecnych na sesji 8 - miu radnych.  
Nieobecni radni : Jolanta Dubińska, Edward Bobowski, Wojciech Lichoń, Jerzy 
Prus, Jan Krupiński, Grzegorz Urbanowski i Edmund Sekuła.   
 
Na sesję Rady Gminy Przewodniczący zaprosił  i bardzo serdecznie przywitał : 
1. Radnych Rady Gminy Męcinka, 
2. Wójta Gminy, 
3. Sołtysów wsi, 
4. Dyrektorów szkół, 
5. Mieszkańców gminy.  
 
Otwarcie sesji.  
Otwarcia sesji Rady Gminy Męcinka dokonał Przewodniczący Rady Gminy  
Stanisław  Prędkiewicz wypowiadając formułę „Otwieram czterdziesta siódmą 
sesję Rady Gminy Męcinka”. Na wstępie stwierdził, Ŝe na stan 15–tu radnych  
obecnych jest 8 – miu  radnych, co stanowi quorum przy którym Rada Gminy 
moŜe obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Po przywitaniu obecnych przedstawił porządek posiedzenia, który przewidywał: 

 
1. Otwarcie sesji. 
2. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji.  
3. Zgłaszanie interpelacji, wniosków i zapytań.  
4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie :  

1/ przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  i 
Gospodarki Wodnej we Wrocławiu, 
2/ zmiany uchwały budŜetowej na rok 2006. 

5. Sprawy róŜne . 
6. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
7. Zamknięcie sesji.  

 
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag ani wniosków do porządku  sesji.  
Przewodniczący Rady  stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka  nie wniosła zmiany do 
porządku obrad.  
 
 
 



Punkt 2 .  Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji. 
 
W sprawozdaniu z działalności w okresie od ostatniej sesji tj. od  10 sierpnia do 5 
września 2006 r. Wójt Gminy przedstawił następujące informacje :  
„ 11 sierpnia  przekazano plac budowy firmie HEMIZ na zagospodarowanie  
terenów przy Gimnazjum w Męcince II etap.  
13 sierpnia uczestniczyłem w imprezie kulturalno – rekreacyjnej „Turniej Rodzin” 
w Pomocnem.  
18 sierpnia  rozstrzygnięte zostały 2 przetargi: na zagospodarowanie  placu i 
miejsc postojowych przy Ośrodku Zdrowia  w Piotrowicach i na dowozy uczniów 
do szkół – najkorzystniejsza oferta PKS Legnica.  
21 sierpnia  rozstrzygnięto przetarg na wykonanie dokumentacji  technicznej  do 
budowy wodociągu dla miejscowości Sichów i Sichówek. 
23 sierpnia uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu  Unii Gmin Śląskich. Zwiazek 
otrzymał informację  o zarejestrowaniu przez MSWiA 9 – ciu kolejnych gmin.  
25 sierpnia Gminna Komisja zakończyła  szacowanie szkód w rolnictwie 
spowodowanych suszą i duŜymi opadami deszczu. Zgłoszono 109 gospodarstw 
rolnych z 14 sołectw  na ogólną sumę 3523 ha. Wskazano 4 banki do uruchomienia 
linii kredytowych tj. BGś, Bank Zachodni, BISE Jawor i BS Męcinka.  
25 i 26 sierpnia uczestniczyłem w Międzynarodowych Targach Chleba w Jaworze, 
gdzie  Gmina Męcinka  zorganizowała swoje stoisko( Pańczak Aniela z Pomocnego 
i Nowak Zdzisława z Mecinki wystawiały swoje produkty)  
27 sierpnia  wraz z grupą  mieszkańców Małuszowa  i wieńcem doŜynkowym  
uczestniczyłem w DoŜynkach Wojewódzkich w Kobierzycach,  jako jedyna gmina z 
Powiatu Jaworskiego.  
30 sierpnia w Urzędzie Marszałkowskim we Wrocławiu podpisałem aneks do 
umowy na odnowę wsi Męcinka. 
31 sierpnia  odbyły się 2 przetargi ustne na sprzedaŜ koparki Ostrówek za 15.800 zł 
i samochodu Volkswagen Carawelle za 4.500 zł. 
4 września uczestniczyłem w uroczystości otwarcia roku szkolnego w Szkole 
Podstawowej w Zespole Szkół w Męcince. 
Zaprosiłem czteroosobową delegację z Ukrainy, która zapozna się z naszymi 
inwestycjami”. 
 
W sprawie przedstawionej informacji  głos zabrał radny Jerzy Głowiak.  
Zwrócił się z zapytaniem czy  w tym roku  wykonane zostanie boisko w 
Chroślicach.  
Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe będzie moŜna wykonać to zadanie przy remoncie drogi w 
Chełmcu. 
Więcej zapytań w sprawie informacji nie było.  
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka przyjęła informację dot. 
działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 

 



Punkt 3. Zgłaszanie interpelacji i zapytań.  
 
Interpelacje do protokołu na piśmie zgłosili radni :  Franciszek Rudziec, Mariola 
Mikołajczyk,  Wiesław Gregulski, Jerzy Głowiak.  
 
Następnie radni zgłosili interpelacje ustnie : 
Franciszek Lulek z Myslinowa 
- Czy będzie uzupełnione oświetlenie w Muchowie.  
Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe  dokonano przeglądu stanu oświetlenia w całej gminie. 
Zainstalowanych zostanie 18 lamp w 8 – miu sołectwach. Zadanie to zostanie 
wykonane tam, gdzie nie trzeba będzie nakładów inwestycyjnych.  
Jerzy Głowiach z Chroślic 
- Kończy się okres zatrudnienia przy pracach społecznych. Czy moŜna by było 
przedłuŜyć na dalszy okres.  
Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe 10 osób będzie pracowało jeszcze przez 2 miesiące. 
Jest to uzaleŜnione od decyzji PUP.  
 
Przewodniczący Rady poinformował obecnych, Ŝe na zgłoszone interpelacje  i 
zapytania  udzielona zostanie odpowiedź w końcowej części obrad a w razie  
niemoŜności jej udzielenia wyjaśnienie zostanie udzielone na piśmie w terminie 
14 dni. 
 
Punkt 4. Rozpatrzenie i podjęcie  uchwał w sprawie : 
 
1/ Dołączony do materiałów projekt uchwały dotyczył przyjęcia dotacji z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we 
Wrocławiu. 
Przewodniczący Rady poinformował obecnych, Ŝe Komisja Planowania i 
BudŜetu zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie.  
Projekt uchwały prze4dstawił Wójt Gminy.  
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady poddał pod glosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 8 – miu obecnych na sesji radnych.  
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie  
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu i uchwała 
w tej sprawie Nr XLVII/220/06 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.     
 
2/ Drugi dołączony do materiałów projekt uchwały dotyczył zmiany uchwały 
budŜetowej na rok 2006.  
Przewodniczący Rady poinformował obecnych, Ŝe Komisja Planowania i 
BudŜetu zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie.  



Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy.  
Do załączonego projektu zgłosił autopoprawkę tj. wprowadzenie po stronie 
dochodów i wydatków wprowadzenie dodatkowego zapisu tj. ujęcie 25.000,00 
zł na doŜywianie dla dzieci w szkołach.  
W projekcie uchwały zapisano zmniejszenie dochodów przewidzianych jako 
dotacja środków unijnych na zadania: kanalizacja w Chełmcu, odnowa wsi w 
Męcince.  
Zadania te zostaną sfinansowane z obligacji. Część środków zostanie zwrócona 
z roku bieŜącym, część w roku przyszłym. 
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 8-miu obecnych na sesji radnych.  
Przewodniczący Rady stwierdził, ze Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie  
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na rok 
2006 i uchwała w tej sprawie Nr XLVII/221/06 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.     
 
Punkt 5. Sprawy róŜne. 
Radny Franciszek Rudziec zwrócił się z zapytaniem, czy będzie na terenie 
gminy wyrówniarka.  
Radny Eugeniusz Worończak - zachodzi potrzeba przekopania rowu w celu 
ratowania stawu, gdyŜ na nowo jest zanieczyszczany.  
Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe będzie moŜna skorzystać z koparki bliŜej zimy, gdy 
ziemia podeschnie. 
Radny Jerzy Głowiak z Chroslic – kierowcy BUS-a wprowadzają mieszkańców 
gminy w błąd, przekazując im informacje, Ŝe Gmina nie chce dopłacać do  
komunikacji na terenie gminy, dlatego teŜ oni muszą niektóre kursy likwidować 
bądź skracać, gdyŜ są nieopłacalne.  
Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe był jeden mieszkaniec w tej sprawie u niego i otrzymał 
informację, Ŝe gmina nie dotuje dojazdów z budŜetu.  
Radni nie podjęli tego tematu i nie wyrazili zainteresowania dofinansowaniem 
komunikacji na terenie gminy.  
Radna Mariola Mikołajczyk  - na kiedy zaplanować otwarcie drogi 
Przybyłowice – Słup.  
Wójt Gminy – ta droga stała juŜ się faktem , popracujemy nad tym aby dzieci z 
tamtych miejscowości przejąć do szkoły w Męcince. 
Na zakończenie Wójt dodał, Ŝe planowane były doŜynki gminne w Męcince w 
dniu 10 września. Nie pokoszono zbóŜ w górach. Za środki przeznaczone na ten 
cel zakupiono 10 stołów i 20 ławek. DoŜynki w tym terminie zorganizuje wieś 
Męcinka ze środków sołeckich.  
 
 



Punkt 6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych .  
 
Wójt Gminy poinformował radnych, Ŝe odpowiedzi na zgłoszone na dzisiejszej 
sesji zapytania, wnioski i interpelacje udzielona zostanie radnym na piśmie. .  
Punkt 7. Zamknięcie sesji.  
 
Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie porządku dziennego sesji. 
Podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach. 
Czterdziestą siódmą  sesję Rady Gminy Męcinka ogłosił za zamkniętą. . 
 
Protokołowała : 
 
Małgorzata Rodzeń   


